
Bestyrelsesmøde i DKeF søndag den 6. juni kl. 10.00 
3F Nyborg 

 
Deltagere:  
DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Svend Jørgensen, Finn Hyldmar, 
Marita Geinitz 
 
Afbud: Mogens Eriksen og Helene H. Jensen 
 
DKeF: Jan Donde 
 
Tilforordnede tovholdere: Marianne Jensen, Allan Mortensen 
 
DIF: Nina Bundgaard 
 
Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem - 
hvornår 

Pkt. 1  
Godkendelse af sidste referat 
 

Ingen kommentarer  

Pkt. 2 
• Statusmøde med DIF (Nina 

Bundgaard) + tovholdere 
 (iflg. pålidelig kilde vil der ikke 
være tale om traditionel status, 
men mere fokus på 
genåbningstiltag / udfordringer 
ift. corona rest 2021) 

 

Vi har nu sendt de nye strategiske spor 
til DIF, og de kigger på dem, og vender 
tilbage den 21/6-2021. 
 
Nina fra DIF fortalte om vores 
nuværende strategiske spor, og vi skal 
ikke give farver i det nye skema. 
 
Jan udfylder det nye skema. 
 
Jan overtog foredraget fra Nina, da han 
mente at vi stadig arbejdede med 
sporene, og vi har revurderet dem. 
 
Konklusionen er at vi fortsætter med 
den samlede pakke i vores spor. 
 
Årsmødet kan bruges til at fortælle 
klubberne hvordan man evt. kan få 
medlemmerne tilbage efter corona 
nedlukningen. 

 

Pkt. 3 Sporarbejde  Jan 
 

• Sponsorpakker 
(procesmål spor 3) til 
bestyrelsens 
behandling/godkendelse 
(bilag se side 6 og 7) 
 

• DKeF 
kommunikationsplatforme 
(procesmål spor 3) til 
bestyrelsens 

Jan fortalte om sponsorplanen, og det 
blev diskuteret frem og tilbage. 
 
Jan ønskede at få godkendt planen. 
 
Bestyrelsen syntes vi skulle arbejde 
videre med denne, og tage det med på 
årsmødet. 
 
Kommunikationsplatformen 
 

 



behandling/godkendelse 
(bilag) 

 
 
 
 
 

• DKeF designmanual 
(procesmål) til bestyrelsens 
behandling/godkendelse 
(bilag) 
 
 

 
 
 

• Stillingsopslag ledige 
positioner årsmødet.  

      (bilag) 
 
 

Referater sendes til 
udvalgsmedlemmerne, og der blev 
tilføjet nogle punkter. 
 
Alle var enige om denne. 
 
 
Designmanual: 
 
Designet blev gennemgået og det blev 
godkendt med rettelser. Der blev afsat 
penge i budgettet til billeder, og der 
skal kigges på hjemmesiden. 
 
 
 
Stillingsopslag: 
 
Det blev gennemgået og tilrettet og 
godkendt. Det bliver udsendt til 
sammen med årsmødet, og bliver lagt 
på hjemmesiden samt facebook. 

Pkt. 4 
Siden sidst v. formanden 
 
Der er oprettet en kontakt med 
Petanque. De to formænd har 
haft en snak, og bedt de to 
konsulenter at snakke sammen 
og komme med et muligt oplæg. 
 
DIF afholder årsmøde den 19. 
juni. Der er to forslag til ny 
formand. 
 
Der har været afholdt møde i 
NBN. EM er aflyst i 2021 
 
DBKV (tysk kegleforbund) er 
meget uafklaret på om der skal 
spilles landskamp i år. 
 
WNBA har afholdt et møde, hvor 
der blev fortalt om mulighederne 
for at 9pin kan komme med til 
OL. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Michael Zimmermann deltager i 
årsmødet. 
 
 
 
 
 
Tyskerne vender tilbage, men 
ungdommen spiller landskampen. 
 

 

Pkt. 5  
Kalender 
efterår 21 og forår 22.  
Den er lige lagt på nettet, men 
skal opdateres med 
bestyrelsesmøder osv. 
 

Der blev sat datoer på 
bestyrelsesmøderne for det kommende 
år, og kalenderen blev revideret. 

 



 
Pkt. 6 
Status på unioner  
 
herunder forventning til deres 
fremtid 
 

SKU er blevet nedlagt 
FKU holder møde efter sommerferien. 

 

Pkt. 7 
Økonomi Niklas 
 
Skal der foretages en investering 
igen? 
 

Niklas fortalte at der ikke bliver brugt 
penge i øjeblikket. 
 
Niklas foreslog at vi investerede kr. 
400.000,00, og dette blev enstemmigt 
godkendt. 

 

Pkt. 8 
Årsmødet DKeF 
 
Har vi styr på det hele? 
 

 
Der er styr på årsmødet, og der bliver 
undersøgt om vi kan få en til at komme 
og holde et foredrag. 
 
Alle udvalgsmedlemmer indbydes. 

 

Pkt. 9 
Handlingsplaner fra 
Eliteudvalget -Svend 
(bilag) 
Derudover rejser Svend 
følgende: 
Til Nations-cup, har de ”gamle 
unioner” deltaget med hver 2 
damer, 2 herrer og 1 
holdleder. 
Det skal de vel stadigvæk, 
men hvem skal udtage disse 
spillere og holdledere ??? 
Hvilket tøj skal disse spillere 
spille i til Nations-cup ??? 
 
 

 
Spilleregler og proportioner blev 
gennemgået og tilrettet. 
 
Ny turnering skal oprettes. 

 

Pkt. 10 
Eventuelt 
 

Der bliver kigget på hvem som har haft 
runde fødselsdage her i corona tiden. 

 

 


